
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.77.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Henryk Łabędź złożył następujące 
wnioski:  

1. Zaapelował o lepsze wynagrodzenia dla pań bibliotekarek.  
2. Poprosił o wykonanie przejścia dla pieszych, najlepiej z progiem zwalniającym, na ulicy Koszyckiej  

w pobliżu wyjazdu z ulicy Mieszka I. Dochodzi w tym miejscu do wielu niebezpiecznych sytuacji, 

ponieważ piesi przebiegają między samochodami na drugą stronę ulicy. Ruch w tym miejscu jest 

duży, a do najbliższego przejścia jest ok 200 metrów. (Pismo w tej sprawie wraz z podpisami 

mieszkańców stanowi załącznik do tego wniosku.) 

3. Zwrócił się z prośbą o uzupełnienie drzewostanu na ulicy Koszyckiej, a także podcięcie gałęzi drzew, 

które utrudniają widoczność. Jest również sporo połamanych gałęzi, które należy usunąć. 

W załączeniu pismo dot. wniosku nr 2 

 


